
Agrostroj — ladja
plove v mirnejše vode
Sišenski izvršni svet je imel 8. februarja svojo sejo v delovni
organizaciji AGROSTROJ, kjer je eno od glavnih točk dnevnega
reda namenil obravnavi poslovanja in načrtov te delovne organiza-
cije. Zbor združenega dela skupščine občine Šiška jo je z oktobr-
skini prenehanjem ukrepa družbenega varstva zavezal, da mora
vsake tri mesece poročati o izpolnjevanju zastavljenih ciljev po
prenehanju tega ukrepa. O tem, kako sedaj nekaj mesecev po tem
ukrepu plovc ta, nekoč potapljajoča ladja, je poročal dr. Avgust
OVSENIK, direktor organizacije AGROSTROJ.

Decembra lani je Agrostroj izsto-
pil iz Združenja slovenskc stroje-
gradnjc. Razmišljajo pa že o združe-
vanju v druge sisleme. pri čemer po-
stavljajo v ospredje poslovni učinek,
kajti razvojno in finančno funkcijo
Ti kateri bi tako združevanje pripo-
moglo. pa so še sami uspešno organi-
zirali, zato bi bila najbrže za Agro-
stroj poslovna skupnost ustrezncjša
od prejšnjegd združenja.

V vseh treh programih (namakal-
nem, poliestrskem in servisnem) so
si razvoj dobro zastaviti že v sanacij-
skcm programu in je tako le ta dobro
usmerjen, zato ga je izvršni svet obči-
ne podpri. Napredovanje s hitrejšimi
koraki pa jim ovirajo nekateri zaple-
ti. Je že tako, da Ijudje obračamo,
narava pa stvari obrne po svoje. Pri
proizvodnji namakalne opreme so si
namreč postavili za cilj precejšfijo in-

vesticijo, za katero so nameravali na-
meniti okoli 8 milijard lastnih sred-
stev, ostalo pa bi bila bančna in tuja
posojila. Ker pa Ljubljanska banka
ni mogla dati posojila, so tudi tuja
pošbjila »padla v vodo«. Zato name-
ravajo izvesti fazno. Čeprav je polo-
žaj izvoznikov težak, se bodo trudili
in poiskušali čim več izvoziti, je zatr-
dil direktor Ovsenik. Tudi za proda-
jo na domačcm trgu bodo izkoristili
vse možnosti, čeprav so zadeve pri-
peljale do tega, da se kupec, ki bi še
lahko kupoval, sprašuje: »KAJ BO
PA JUTRI«.

Rczultati lanskoletnega poslova-
nja so dobri, le delež akumulacije
v dohodku, je pojasnil dr. Ovsenik,
je nekoliko nižji od začrtanega. To
pa zaradi povišanja osebnih dohod-
kov v zadnjem četrtletju. saj so bili le
ti dotlej precej nižji kot v strojegrad-
nji. Za lcfos pa so si začrtali 5%
povečanje fizičnega obsega proiz-
vodnje, 5% zmanjšanje stroškov,
15-20% četrletno rast OD (v skladu
z doseženimi rezultati), skratka ladja
pluje v mirncjše vodc. Marija Primc


